
Zápisnica 
 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hamuliakovo – 08/2013,  
ktoré sa konalo dňa 19. 11. 2013 o 13.00 hod.  

v kultúrnom dome v Hamuliakove 
 
 

 
Prítomní:    

- podľa prezenčnej listiny      

 
 
Program rokovania: 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. 14:00 Rozpočet – p.Teleková, VZN o miestnych daniach – p.Horváthová 
6. 14:30 p. Volárová – záhradkárska osada    
7. 15:00 p. Barla prevzatie p. pod komunikáciami, p.Krňa – JUDR. Šaranská  
8. 15:30 p. Grécky – pozemky 
9. 16:00 p. Varga – Rezidencia seniorov  
10. 16:30 p. Šimko – JUDR. Šáranská  
11. 17:00 Územný plán – pokračovanie – posudzovanie EIA p.Sopírová, prednosta  

          Mgr. Juraj Petrakovič 
12. 17.30 Profinex – p.Gállo  
13. 18.00 Riešenie brány p. Mikulu a cesta na Hrabovej ulici. ( pozvaný hostia p.Dušička, 

p.Világiová, p.Mikula. p.Maki p.Fajnorová p.Révay p.Fedák P.Jančok ) 
14. 19.00 Spoločná žiadosť občanov Dunajskej Riviery o zriadenie autobusovej zástavky 

(p.Balková) 
15.  Šport Hamuliakovo (FK Šamorín, ŠK Hamuliakovo)   
16. Došlá pošta 
17. Rôzne 
18. Záver 

 
Bod č. 1.  Otvorenie zasadnutia 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, pán Jozef Schnobl, ktorý 
privítal prítomných poslancov, ako aj hostí. Konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina 
poslancov Obecného zastupiteľstva obce Hamuliakovo, preto rokovanie poslancov obecného 
zastupiteľstva je uznášania schopné a spôsobilé rokovať. Pán starosta navrhol vložiť do 
programu Aktualizáciu hospodárskeho rozvoja  obce a súťaž na komplexné právne 
poradenstvo. 
 
 
Bod č. 2. Schválenie programu zasadnutia 
Schválené:  
5 za ( Ing. Ludmila Goldbergerová, Mária Gašpareková, František Molnár, Viktor Kállay, Ing. 
Anna Paráková) 
2 neprítomní ( Monika Tothová, Helena Brtková ) 
 
 
 
 



Bod č. 3. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Overovatelia zápisnice:  František Molnár 
     Mária Gašpareková 
 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Anna Paráková  
     Viktor Kállay  
        
 
Schválené:  
 
5 jednomyselne  za ( Ing. Ludmila Goldbergerová, Mária Gašpareková, František Molnár, 
Viktor Kállay, Ing. Anna Paráková ) 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
Bod č. 4. Kontrola plnenia uznesení zo dňa 19. 09. 2013 
 
Bod č. 5.  Súťaž na komplexné právne poradenstvo  
 
Uznesenie č. 56-OZ/2013  
Obecné zastupiteľstvo obce Hamuliakovo na základe vypracovanej cenovej ponuky 
schvaľuje cenovú ponuku za komplexné právne poradenstvo Advokátskej kancelárie JUDr. 
Iveta Šaránska s.r.o Sputnicka 15, 821 02 Bratislava. Vo výške 900,- EUR bez DPH 
mesačne os 1.12.2013 do 30.11.2014  
Schválené:  
4 za (Mária Gaspareková,  František Molnár, Ing. Ludmila Goldbergerová, Ing. Anna 
Paráková ) 
1 zdržal sa  ( Viktor Kállay )  
2 neprítomný ( Monika Tothová, Helena Brtková ) 
 
Pripomienky k uzneseniu : p.Kállay : navrhnutá suma sa mu zdá byť vysoká. Navrhuje sumu 
700,- EUR  
p. Gašpareková : Od 1.12.2013  nás bude p. JUDr. Šaranská zastupovať ako s.r.o nie ako 
fyzická osoba.   
 
 

      
Bod č.6. Rozpočet  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hamuliakovo 
- Berie na vedomie rozpočtové opatrenia 1/2013 v súlade s ustanovením § 14 zákona 

č. 583/2004 Z.z o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov.  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Bod č. 7.  VZN o miestnych daniach  
Prerokoval sa návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady.  
Návrh VZN je vyvesený po dobu 15 dní na úradnej tabuli.  
 
 
Uznesenie č. 59-OZ/2013 
Pán Kállay navrhuje aby poplatok za komunálny odpad v záhradkárskej osade zostal 
nezmenení 40,- EUR pre rok 2014 
 
3 za ( Monika Tóthová,  František Molnár, Viktor Kállay) 
3 proti ( Mária Gašpareková, , Ing. Anna Paráková, Ing. Ludmila Goldbergerová ) 
1 neprítomný ( Helena Brtková ) 
 
Uznesenie č. 60-OZ/2013 
Pani Gašpareková navrhuje aby poplatok za komunálny odpad v záhradkárskej osade bol 
25,- EUR pre rok 2014 
3 za    (Mária Gaspareková, Ing. Ludmila Goldbergerová, Ing. Anna Paráková) 
3 proti ( Viktor Kállay, Monika Tothová, František Kállay ) 
 
 
 
 
Bod č. 8.  Žiadosť pána Ing. Viliama Vollara a RNDr. Oľgy Volárovej  
Pán Ing Viliam Volár a RNDr. Oľga Volárová podali dňa 18.10.2013 žiadosť pod číslom 
1045/2013 o poskytnutie zníženia ceny pozemku.  
Pán starosta navrhuje znížiť cenu. 
p. Molnár : nie sú z cenou 45,- EUR výsledky ,   cenu treba upraviť 
p. Goldbergerová navrhuje zistiť obvyklú cenu od pána Pőtheho, priemerná cena sa 
pohybuje okolo  28,- EUR 
 
Za návrh sa hlasovalo  
 
Uznesenie č. 58-OZ/2013 
Obecné zastupiteľstvo obce Hamuliakovo ruší pôvodné uznesenie č. 66-OZ/2013 
2 za (Mária Gaspareková, Ing. Ludmila Goldbergerová, ) 
Zdržala  sa ( Ing. Anna Paráková ) 
2 Proti (Monika Tothová, Viktor Kállay ) 
1 Neprítomný ( Helena Brtková 
 
Bod č. 9. Pán Barla  
Pán Barla od BA BUILDING s.r.o podal žiadosť o prevzatie – prevod- verejnej miestnej 
obslúžnej komunikácie a verejného osvetlenia.       
Pani JUDr. Iveta Šaránska navrhuje aby pán Barla predložil darovaciu zmluvu.  
 
 
 
Bod č. 10. Žiadosť pána Gréckeho 
Pán Grécky podal žiadosť o odovzdanie pozemkov pod cestou.  
Pani JUDr.Iveta Šaranská navrhla aby sa doplnili vlastníci pozemkov Ing. Peter Sýkora, 
Edita Csaplárová, Karol Janikovič,  Mária Tuniová a zapracovať do návrhu darovacej zmluvy 
, vecné bremená ktoré viaznu na pozemkoch a uviesť že na pozemkoch je vybudovaná 
komunikácia ktorá v čase prevodu zostáva vo vlastníctve iných osôb. 
 
Za návrh sa hlasovalo 



  
 
 
Uznesenie:  č. 62-OZ/2013 
Obecné zastupiteľstvo obce Hamuliakovo žiada doplniť vlastníkov pozemkov Ing.Petra 
Sýkoru, Editu  Csaplárovú, Karola Janikoviča, Máriu Tuniovú zapracovať do návrhu 
darovacej zmluvy , vecné bremená ktoré viaznu na pozemkoch a uviesť že na pozemkoch je 
vybudovaná komunikácia ktorá v čase prevodu zostáva vo vlastníctve iných osôb. 
7 jednomyselne za ( Mária Gašpareková, Ing. Anna Paráková, Ing. Ludmila Goldbergerová, 
František Molnár, Monika Tothová, Viktor Kállay ) 
 
 
Bod č. 11. REZIDENCIA SENIOROV 
 
 

Starosta p. Schnobl požiadal  p. Ing. arch. Petra Vargu o prezentovanie dokumentácie 
týkajúcej sa „Rezidencie aktívnych seniorov Hamuliakovo“ s tým, že je potrebné dospieť  
k záverečnému rozhodnutiu po vyše jeden a polročnom prerokovávaní predmetnej 
problematiky.  

 
P. Ing. arch. Varga vo svojom vystúpení reagoval na niektoré pripomienky Komisie a 

poukázal na to, že predložená dokumentácia nie je podľa názoru projektanta v rozpore so 
schváleným Územným plánom obce Hamuliakovo, jeho zmenami a doplnkami. Zároveň 
uviedol, že predsedníčka Komisie účelovo zdržiava schvaľovací proces projektu „Rezidencie 
aktívnych seniorov Hamuliakovo“  svojou neúčasťou na rokovaniach Obecného 
zastupiteľstva v Hamuliakove. V tejto súvislosti uviedol, že na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v júni a septembri 2013 z dôvodu nedostatočnej účasti poslancov nebola 
prerokovaná aktualizovaná dokumentácia, pričom túto prepracovanú dokumentáciu 
projektant do dnešného dňa nedoručil do podateľne Obecného úradu v Hamuliakove. Zo 
strany projektanta bolo Komisii doručené  len jeho vyjadrenie reagujúce na pripomienky 
a odporúčania Komisie. V tejto súvislosti zároveň projektant uviedol, že nerozumie tomu, ako 
sa mohla Komisia vyjadrovať k niečomu, čo jej doteraz nebolo predložené na preštudovanie, 
pričom zdôraznil, že ak by mala Komisia záujem o seriózne vyjadrenie k projektu, mala si ho 
nechať projektantom predložiť. Zdôraznil, že podľa názoru projektanta nie je zo strany 
Komisie záujem objektívne posúdiť prepracovanú projektovú dokumentáciu a Komisia ako 
poradný orgán Obecného zastupiteľstva si neustále vysvetľuje niektoré regulatívy 
a podmienky dané Územným plánom obce Hamuliakovo tendenčne, skreslene a neodborne, 
znižuje tým architektonickú a urbanistickú úroveň projektu a týmto postupom ovplyvňuje 
názory jednotlivých poslancov Obecného zastupiteľstva v Hamuliakove na projekt.   
 

Na útočné vystúpenie predkladateľa projektu reagovala predsedníčka Komisie p. Ing. 
Anna Paráková, ktorá  informovala prítomných o časovej chronológii predloženej 
dokumentácie tak zo strany projektanta, ako aj následne zo strany spracovania pripomienok 
a odporúčaní Komisie v predmetnej veci, ktoré poukazovali na nesúlad doteraz predložených 
materiálov so schváleným Územným plánom obce Hamuliakovo, jeho zmenami a doplnkami, 
čo potvrdila aj prítomná spracovateľka Územného plánu obce Hamuliakovo, jeho zmien 
a doplnkov p. Ing. arch. Alžbeta Sopirová, ktorá  zdôraznila, že sa stotožnuje s odbornými 
pripomienkami  a odporúčaniami Komisie k predloženej Urbanistickej štúdii týkajúcimi sa 
súladu  s Územným plánom obce a zdôraznila, že tieto pripomienky musí projektant 
zapracovať do súvisiacej dokumentácie.    

 
V predmetnej veci predsedníčka Komisie p. Ing. Paráková zároveň poukázala na 

skutočnosť, že Komisii bol doručený naposledy materiál Zastavovacia štúdia – urbanistické 
riešenie „Rezidencia aktívnych seniorov Hamuliakovo“  v máji 2013, ku ktorému Komisia 
opätovne spracovala pripomienky a odporúčania, pričom  zdôraznila tú skutočnosť, že 
projektant doteraz nepredložil Obecnému zastupiteľstvu v Hamuliakove prepracované 



materiály tak, aby boli v súlade  so schváleným Územným plánom obce Hamuliakovo, jeho 
zmenami a doplnkami,  ku ktorým by Komisia mohla spracovať nové pripomienky 
a odporúčania a to napriek skutočnosti, že deklaroval existenciu prepracovanej 
dokumentácie. V rozpore s touto skutočnosťou  projektant dokonca pokračoval vo svojom 
viacnásobnom úsilí o schválenie tejto dokumentácie v Obecnom zastupiteľstve 
v Hamuliakove napriek skutočnosti, že do plánovaného programu rokovaní Obecného 
zastupiteľstva bol zaradený tento bod vždy dodatočne až priamo na samotnom rokovaní 
zastupiteľstva a to účelovo vtedy, keď predsedníčka Komisie bola z týchto rokovaní riadne 
ospravedlnená za svoju neúčasť.  

 
Predsedníčka Komisie opakovane poukázala na to, že povinnosťou predkladateľa 

projektu v rámci celého schvaľovacieho procesu je vždy predložiť kompletnú prepracovanú 
aktuálnu dokumentáciu Komisii tak, aby sa odborníci mohli vyjadriť k súladu takejto 
dokumentácie s Územným plánom obce Hamuliakovo.   Dôrazne upozornila projektanta na 
to, že pripomienky Komisie k doteraz predloženým materiálom boli spracovávané odborníkmi 
pre danú oblasť a v tejto súvislosti požiadala p. Ing. arch. Ladislava Magyara 
o prezentovanie odborných pripomienok Komisie k predloženému projektu, ktorý poukázal 
na najdôležitejšie oblasti nesúladu doteraz predloženého projektu  so schváleným Územným 
plánom obce Hamuliakovo, jeho zmenami a doplnkami. 

 
V reakcii na toto vystúpenie p. Ing. arch. Peter Varga uviedol, že tieto pripomienky 

nekorešpondujú s najnovším materiálom, ku ktorému zároveň uviedol, že majú aj kladné 
stanoviská všetkých vecne príslušných inštitúcií vyjadrujúcich sa k schvaľovaciemu procesu. 
Na základe tejto skutočnosti opätovne a dôrazne požiadala predsedníčka Komisie p. Ing. 
Paráková predkladateľa projektu o riadne doručenie prepracovanej dokumentácie spolu so 
všetkými stanoviskami relevantných inštitúcii z dôvodu potreby odborného posúdenia 
Komisiou.  

 
V súlade s vyššie uvedenou požiadavkou Komisie starosta p. Jozef Schnobl vyzval 

predkladateľov materiálu pp. Ing. Vargu a Ing. Kurhajca, aby urgentne doručili požadovanú 
novú prepracovanú kompletnú dokumentáciu do podateľne Obecného úradu v Hamuliakove, 
ktorá bude následne predložená Komisii na spracovanie pripomienok a odporúčaní, pričom 
zasadnutie Komisie k predmetnej veci by sa malo uskutočniť do 30 dní od doručenia 
požadovanej dokumentácie.  V predmetnej súvislosti p. Ing. Kurhajec požiadal predsedníčku 
Komisie o možnosť účasti  na rokovaní Komisie z dôvodu priameho riešenia pripomienok. 
 
 
 
 
 
Bod č. 12. p.Šimko 
 
Bod číslo 12 sa neprerokoval nakoľko sa pán Šimko ospravedlnil a nezúčastnil sa. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Bod č. 13. Územný plán obce 8/2013 zmeny a doplnky 

 

Na zasadnutí sa zúčastnila aj p.Ing.arch.A.Sopírová. 
 
1. RZ 50/o  - funkčné využitie bývanie v RD 

Lokalita ležiaca východne od rozostavaného zámeru s názvom „Dunajská riviéra“ - 
územie medzi RZ 22/z, 20/o na západe,  RZ 43/o na východe, ochranným pásmom VZ 
Šamorín na juhu a cestou III/0635 na severe 
Pozemky s parcelnými číslami: 558/3 - orná pôda (72 220m2), 558/2 - ostatné plochy 
(4059m2), 558/1- orná pôda (200 229 m2), 556/15- orná pôda (8578 m2), 556/14 - orná 
pôda (6458m2), 556/13 - orná pôda (6454m2), 556/12 - les (12571m2), 556/1 - orná pôda 
(6188m2), 556/10 - orná pôda (8582m2), 556/9 - orná pôda (6290m2), 556/8 - orná pôda 
(6294m2), 556/7 - orná pôda (6454m2), 556/6 - orná pôda (6298m2), 556/5 - orná pôda 
(6306 m2), 556/3 - orná pôda (8582m2), 556/2 - orná pôda (8593m2), 556/1   - orná pôda 
(12 318m2). 

2. RZ 51/o - funkčné využitie bývanie v RD 
3. RZ 52/r – funkčné využitie šport a rekreácia 

Pozemky, ktoré žiadala p. Halajová s parcelnými číslami  
251 – les (320m2), 252 – vodné plochy (234m2), 253 – záhrady (292m2), 254 – les 
(192m2), 255 – les (571m2), 817/31- les (615m2). 

4. RZ 53/r – funkčné využitie šport a rekreácia 
Pozemky s parcelnými číslami: 
246/1  – trvalo trávne porasty 3890m2 (Quintela, s.r.o),  
202/1 – trvalo trávne porasty (3438m2

), 817/18 – ostatné plochy 1685m2,  817/19 –ostatné 
plochy  1640m2 a 817/20 –ostatné plochy  521m2 (Jajcajová Jolana) 
453/1 – orná pôda 1582m2, 453/2 – orná pôda 769m2, 460 – lesné pozemky 1476m2 

(Foldes Emil) a 454 – 600m2 orná pôda (Baszo...). 
5. RZ 54/o - funkčné využitie bývanie v RD 

Pozemky, ktoré sa nachádzajú v časti bývalého areálu poľnohospodárskeho družstva, 
s parcelnými číslami 800/4, 800/5. 770/15, 817/2, 800/44 s navrhovaným funkčným 
využitím obytné územie (výstavba rodinných domov) – cca 3255m2  

6. RZ 58 – peší chodník 
Peší chodník vedený po ľavej strane hlavnej cesty smerom z Hamuliakova do Kalinkova, 

7. Návrh regulácie výstavby v existujúcej záhradkárskej osade 
- index zastavanej plochy (IZP) – 10%  (z celkovej plochy pozemku) 
- jednoduché nepodpivničené objekty 
- maximálna podlažnosť: 
– 1. nadzemné podlažie /prízemie/ + podkrovie,  
– neprekročiteľná výška rekreačného objektu v hrebeni šikmej strechy je 5,5 m nad výškou 

osi priľahlej prístupovej komunikácie a doplnkovej stavby 3,0 m nad úrovňou terénu 
v strede objektu. 

 
Zatiaľ nejasné: 

8. RZ 55/r – funkčné využitie šport a rekreácia – pozemok západne od RZ 13/o a 42/o – 
chov koní – treba upresniť – žiadosť p. Silvia Záhorskej (nie je vlastníkom pozemkov). 

 
 

- Pani Sopírová sa vyjadrila že doteraz nebolo tak veľa negatívnych stanovísk 
ako doteraz. Pani Halajová vyjadrila svoj názor.  

- Pán starosta dohodne stretnutia na OU v Hamuliakove s organizáciami 
a dotknutými občanmi a dorokujeme požiadavky. Termín do 15.12.2013 

- Pani Ing. Sopírová navrhuje ak zmeny a doplnky č.8/2013 neprejdú, tak ich  
treba  uzavrieť.  



 
 
 
Bod č. 14. Profinex  
 
Pozvaný hostia pán Ing. Gallo  
JUDr. Iveta Šáranská preštuduje materiáli a pri ďalšom OZ  sa prerokujú.  
 
Bod č. 15. Brána pána Mikulu.  
 
Pán Ondrej Ďurík a obyvatelia Hrabovej ulice namietali proti bránke pána Mikulu. Bol to 
jediný prejazd na hlavnú komunikáciu. Pán Ďurdík si overil že každý dom musí mať prístup 
na verejnú komunikáciu. Pán Mikula osadil bránku na základe uznesenia :  
 
 Uznesenie č. 50-OZ/2013 
Obecné zastupiteľstvo obce Hamuliakovo súhlasí so žiadosťou č.839/2013 zo dňa 
14.08.2013 p.JUDr. Ivana Mikulu s osadením bránky pred ich domom na Hrabovej ulici č.515 
v Hamuliakove. 
Schválené:  
5 za (Mária Gaspareková, Helena Brtková, Monika Tóthová, Ing. Ludmila Goldbergerová, 
František Molnár 
2 neprítomný (Viktor Kállay, Ing. Anna Paráková ) 
 
P. Világiová Jana sa sťažuje na kradnutie vecí na pozemku . 
Pán Ďurík sa vyjadril že cestu na hrabovej ulici museli odkúpiť. Cestu vlastnia Jazef Filanda, 
Orosz Jozef, Oroszová Katarína, Jančoková Lubica, Ďurík Ondrej, Ing. Milan Ragan a Oľga 
Raganová, Martin Thurzo.  
Ing. Ludmila Goldbergerová podotkla že jediným správnym riešením je odstránenie brány.  
p.Gašpareková : Možno sme urobili nesprávne rozhodnutie , správne by bolo prehodnotiť, 
prípadne zrušiť uznesenie. 
Počas zasadnutia OZ k dohode nedošlo.  
 
 
 
 
Bod č. 16. Autobusová zástavka na Dunajskej Riviere   
Pani Ing. Balková navrhla že autobusová zástavka by mohla byť zriadená v kruhovom 
objazde. 
Pán starosta : Oslovili sme SAD Bratislava, čakáme na dohodnuté stretnutie.  
Ing. Anna Paráková : Autobusovú zastávku musí odsúhlasiť SAD Bratislava a OR PZ Senec  
 
 
Bod č. 17. Šport Hamuliakovo 
  
     

Prizvaní boli Klub FK Šamorín – Hamuliakovo (p. Lengyel - predseda, tréneri: p. 
Mintal, p. Snirc, p. Bošela; rodičia: p. Lacuška, p. Vilím, p. Krajčír), ŠK Hamuliakovo 
(Alexander Molnár), Starý páni Hamuliakovo (Štefan Olajec) 
Pán starosta konštatoval, že dohoda obce s FK Sam-Ham je platná, v telocvični majú  
50 % zľavu, ŠK Hamuliakovo má 100 % zľavu, resp. ide to z rozpočtu. Starosta 
konštatoval, že neformálne mu bola vyjadrená nespokojnosť s fungovaním na ihrisku 
(od nemenovaných osôb). Preto chce situáciu doriešil a preto zvolal hore uvedených 
zástupcov. Žiada, aby sa všetci dohodli a bol jeden meter na každého hráča, na 
každý klub, na každú skupinu. Vyjadril, že bude všetkých podporovať, ak to bude 
fungovať, pretože potrebujeme novú generáciu a vychovať dobrých futbalistov. Nie je 



možné konštatovať, že bez Fk by to nefungovalo, ale nemáme hráčov, nemáme 
žiakov, nemáme dorast, dokonca aj v A-mužstve hrá len niekoľko Hamuliakovčanov. 
Starý pani fungujú veľmi dobre.  
Poprosil zástupcov FK Šamorín - Hamuliakovo, aby predložili vyčíslenie nákladov 
a investícii, ktoré realizovali v roku 2013 v športovom areáli a v budove šatní 
v Hamuliakove. 
Navrhuje, aby sa dohodli, že každý klub od jari prispeje do rozpočtu určitou sumou – 
tak Starí páni, tak A-čko, FK ako aj všetky ďalšie skupiny patriace pod ŠK aj ostatní, 
ktorí budú využívať štadión. 
 
Pán Lengyel predložil rozpis v celkovej výške 6 926,46 EUR, ktorý je priložený 
k zápisnici. 
p. Mintal – tréner FK Samorin – Hamuliakovo: náš klub funguje ako občianske 
združenie, na všetky náklady sa skladajú rodičia, nemáme žiadnych veľkých 
sponzorov, v tomto roku sme dostali len príspevok od mesta Šamorin 1900 euro, 
tréneri pracujú bezplatne. Nemôžete nás zrovnávať s ŠTK Šamorín. Máme len 
príspevky od rodičov 10 euro a tie sú na všetko – hráme každý víkend so 4 
družstvami – to sú nenormálne peniaze. Máme aj veľké osobné náklady a stratu 
času. Vidíme, ale čo sa tu deje: deti tu fajčia, majú obezitu. Je potrebné nás chápať 
ako ľudí, ktorí sa starajú o deti. Všimli ste si koľko detí začalo hrať futbal? My 
nerobíme rozdiel či je to Šamorínčan či Hamuliakovčan. Keď niekto nemôže dieťa 
odviesť do Šamorína alebo do Mierova, tak ideme my. Zásada je vyplniť ich voľný 
čas, aby nesedeli v parku. Preto sme začali trénovať aj dievčatá – na ihrisku mohli 
byť úplne zadarmo. Toto sa ale už nedalo udržať, keď sa chodí do haly, ktorú treba 
platiť. 
P. Krajčír potvrdzuje výšku príspevku 10 euro a oznámil, že ako rodič môže vidieť 
vyúčtovania 
p. Kallay: toto stretnutie sa netýka tejto Vašej internej záležitosti, my do toho nič 
nemôžeme, to sa nás netýka. Ohľadom tohto stretnutia konštatuje, že chýbajú ešte 
tri kluby, ktoré by tu mali sedieť, pretože to je ten problém, nie Fk. Fk je len časť. Tu 
sa nemajú riešiť finančné veci FK - to je ich interná vec. Chýbajú tu ľudia, ktorí niečo 
komentujú a majú svoj názor – toto my musíme riešiť ako poslanci. Sú tu šumy,  že 
kto to tu staval, že kde sú Hamuliakovčania a vadí im, že sa tam niečo robí. 
p. Lengyel – niekoľkokrát sme sedeli a nikdy nebol problém s nami. Okrem toho 
niekoľko krát hovorili o tom, že deti majú časom šancu prejsť do A-čka ŠK 
Hamuliakovo, treba sa len dohodnúť. 
p. Kallay: musíme vyriešiť či A-čko bude fungovať, či Starí páni budú fungovať a ako 
– lebo aj tam sú problémy. My to musíme celé vyriešiť. Vy (FK) tu máte niečo 
odsúhlasené a na základe toho fungujete, čo je OK 
p. Molnár František: je bývalý športovec, býva vedľa, dobre to funguje, je rád, že to 
funguje dobre. Drží palce. Obec mi mala mať čísla a viac informácií, on tam videl 
robiť cudzích ľudí. My sme radi a toto treba dať do poriadku. je potrebné byť spolu 
častejšie, ja som sám nevedel, koľko je tam detí Hamuliakovčanov. 
p. Feher: chce hovoriť ako hlavný kontrolór, sú tu dva kluby, momentálne obidva 
z Hamuliakova a ďalšie 2 záujmové skupiny. Bohužiaľ už dlhšie nie je nájomná 
zmluva s ŠK, nemal kto sa o ihrisko starať centrálne. Problém je, že len FK má 
zmluvu s obcou, ale v rámci všetkých nie je nikto, kto by to zastrešil. Toto si myslím, 
že je hlavný problém. Čo sa týka financií – tak ako povedal p. Kallay, aj FK aj ŠK je 
združenie a my do toho nemáme čo pozerať. Je pravda, že aj FK dostalo kvázi 
sponzorské ako zľavu, týmto obec sponzoruje už aj FK. Na štadióne každý niečo 
urobil- je tu Váš rozpis, je tu aj list od starých pánov, že počas nejakého obdobia 



niečo urobili– z odborného hľadiska to nie je podstatné, je to obecný majetok. 
Spomínali ste deti, všade na svete to tak funguje, že deti sponzorujú rodičia, 
u dospelých je to tak, že potrebujú sponzorské, či už dá obec alebo niekto iný. 
Nesúhlasím s Vašim názorom, že za 2-3 roky postavíme A - čko z Vašich detí, takto 
rýchlo to nejde, rozdiel je tri roky, čo je medzi Vašim dorastom a našim A - čkom. 
Preto odporúča riešiť aktuálny harmonogram na ihrisku. 
p. Vilim – komentuje, ako to fungovalo, keď on trénoval deti. Nikto nechcel od neho 
mužstvo prevziať a preto sa mládežnícky futbal rozpadol. 
 
p. Kallay vyzval p. Molnára (ŠK), aby povedal svoje. 
p. Molnár (ŠK): vyjadril nesúhlas s tým, že A-čko nefunguje. Nie je pravda, čo sa 
hovorí, že nie sú schopní vycestovať na zápasy, na jeseň to bolo len raz. Tak ako 
teraz boli na sociálne sieti intrigy, nebolo to prvýkrát, netreba dať na krčmové reči 
a treba sa stretávať. Už to hovoril viackrát. Veľmi ho mrzí, že zo starých pánov nikto 
neprišiel (p. Olajec prišiel neskôr). 
p. Kallay: ani volejbalisti neprišli, aj tí sa chodia sprchovať, tiež sú na ihrisku 
p. Fehér: treba nájsť nejaké spoločné riešenie, aby to fungovalo 
p. starosta: na otázku p. Molnára, prečo sa nestretávame – to je tvoja povinnosť nás 
pozvať ako výbor, teraz to hovorím ako člen výboru a nie ako starosta, Za posledný 
rok sme sa ako výbor nestretli. Stále to hovorím, že ŠK nefunguje a v úvodzovkách 
ani neexistuje. Pýtam sa kto je členom ŠK Hamuliakovo – člen je ten, kto zaplatí 
členské a za 4 posledné roky neviem vypátrať od pokladníka, kto zaplatiť. Asi nikto 
nezaplatil, lebo mi nevedia odpovedať. 
p. Fehér: to je chyba vedenia 
p. starosta: tak sa pýtam, koho čakáme, kto je člen 
p. Molnár (ŠK): sa ma pýtajú, že prečo nejde viac na Starých pánov. Oni toľko 
nepotrebujú. 
p. Lacuška: sme na zastupiteľstve alebo je tu klubová schôdza? Ak je toto 
zastupiteľstvo a vy poslanci, ak poviete, že obec nemá peniaze na prevádzku ihriska 
a chcete po každom klube peniaze, tak to riešte ako poslanci, lebo ako bolo 
povedané, jedine FK má zmluvu na ihrisko.  Ostatní majú podmienky bez zmluvy. Ja 
tu sedím ako občan, ktorý trénoval iný šport, že ak teraz šport detí a týchto ľudí 
nepodporíte, ak ich znechutíme, tak FK odíde preč, a Vám tu zostane 15 detí, 
ktorých rodičia nemajú čas alebo peniaze, preto ich do Mierova voziť nebudú. Vy ste 
predstavitelia obce a takto by ste mali uvažovať, lebo ste za nich zodpovední. Ak 
chcete riešiť spoluprácu klubov, to je klubová záležitosť, oni si musia sadnúť a tam si 
to vyriešiť. 
p. Molnár Fero: to je pravda z FK je tu 10 ľudí, Šano je tu sám, Števo príde sám, 
volejbalisti ani neprišli 
p. Kallay: ešte ju tu ta skupina, čo chodí v stredu, tí mali sťažnosť. Škoda, že tu nie 
sú, mali sme ich pozvať takisto. Nie sú registrovaní, ale sú to starí páni – oni sa 
rozišli a oni tiež mali nejaké pripomienky, nie so Šamorínom ale organizačne, že tam 
chodia  a  že nemáme koordinátora – hovorím o ihrisku. 
p. Molnár František: asi by bolo treba koordinátora, ktorý by kontroloval kto tam chodí 
a od poriadku ďalej, to by bol taký nápad 
p. Kallay: je tu žiadosť od Starých pánov, tiež chcú zmluvu, chcú byť zmluvne 
evidovaní. Teraz na to musím reagovať, akým spôsobom. Také   sú tam 4 skupiny. 
Ja som povedal, že treba spraviť hrubú čiaru od januára a nastaviť rovnaké 
podmienky pre každého. Zastupiteľstvo nech sa rozhodne, či to prenajme za 1, 0 
alebo 10 alebo 100 euro pre každého. Kým to bude zadarmo, nikto si to nebude 
ceniť. Na hokeji to funguje tak, že zahráš si ak zaplatíš, dostaneš čistú šatňu, je 



všetko pripravené, zašportuješ si, osprchuješ sa a ideš preč. Je tam systém 
a poriadok. Tu má poriadok bohužiaľ len Šamorín a ostatné skupiny majú problémy 
a jeden sa vyhovára na druhého. A obec ako majiteľ by to mal „an block“ riešiť.  
p. Mintal: prečo stále hovoríte Šamorín. Nás stalo kopec peňazí a námahy, aby sme 
boli Hamuliakovo 
p. Kallay: sorry to je len označenie, ste aktívni, chodíte na brigády, urobili ste 
zabíjačku, čo je super. Len minca má dve strany a my musíme vyriešiť ten problém. 
Vás sa to síce tiež týka, lebo aj vy tam budete chodiť, len chodia tam aj iní a tí iní 
možno majú medzi sebou väčšie problémy, než niekto si myslí. 
p. starosta: privítal pána Olajca a udelil mu slovo za starých pánov, aj k žiadosti, 
ktorú majú podanú 
p. Molnár Fero: pýta sa pána Olajca, aké vidia problémy na ihrisku 
p. Olajec od klubu Starých pánov  spomenul niekoľko príkladov ako zveľaďovali areál 
v posedných niekoľkých rokoch: 
- vybudovanie vlastnej studne 
- vybudovanie bariér okolo ihriska 
- osvetlenie ihriska 
- kuchynka 
- rekonštrukcia ochranných sietí a siete 
- rekonštrukcia kompletnej elektroinštalácie v budove na vlastné náklady 
- finančná podpora ŠK Hamuliakovo 
- náklady na opravu obidvoch kosačiek používaných na ihrisku - na margo týchto 
našich príspevkov nám nie je umožnené využívanie ihriska , nemáme kľúče od 
spoločných priestorov a dokonca ani od kuchynky ktorú sme vlastnoručne vybudovali 
a zafinancovali. 
Nekoordinovaná situácia ohľadom využívania ihriska inými klubmi nás ako klub 
starých pánov posunula na posledné miesto v možnosti využitia športového areálu. 
Musia sa doprosovať, aby sa ihrisko dostali, nevedia sa dostať do kuchynky. Mali 
v bufete vlastné zásoby, ktoré zmizli, pokazili sa a nikto nič nepovedal. Nebránia sa 
tomu, aby na ihrisku fungovali detská. Myslia si, že všetci sú nejakým spôsobom radi, 
že tu fungujú. Treba si len uvedomiť, že ihrisko nedokáže absorbovať také 150 ľudí 
týždenne bez prípravy, pretože nič okrem kosenia a polievania sa tam nerobilo. 
p. starosta: snažili ste sa spojiť s p. Šanom Molnárom, prezidentom a výberom, mali 
ste nejaké stretnutia ohľadom tohto 
p. Olajec: nebolo, niekoľkokrát sme ich upozorňovali, že táto situácia nastala 
p. Fehér: nie je koordinátor 
p. starosta: ako ste to chceli riešiť, zachrániť náš futbal, keď tu ešte neboli 
šamorinčania? Keď sme tu boli sami. Sedeli ste odvtedy? Aj vtedy ste dostali návrh 
zmluvy, ktorú ste pripomienkovali ale nevrátili naspäť, že nie je oplotenie. Pred tromi 
rokmi tu bolo 30 detí, ktoré som vyhodnotil. 
p. Kallay: treba objektívne povedať, že prečo to zaniklo, že nebol nikto, kto by s nimi 
pokračoval 
p. starosta: preto teraz hľadáme riešenie ako ďalej. Keď hovoríš, že sa cítite byť 
odtlačení. Boli nejaké zápasy, ktoré boli prezidentom odmietnuté? 
p. Olajec: tu sme to nejakým spôsobom ukoordinovali, ale tu ide o samotný vstup, 
aby niekto prišiel otvoriť pred zápasom, veľakrát sme sa nevedeli dostať do 
spoločných priestorov alebo zobrať si dresy. Nedali nám kľúče. Vždy sme A-čko 
podporovali, aj z 5 Hamuliakovčanov v A-čku sú 2 starí páni. Hráme nesúťažne, ale 
sme fungujúci klub. 
p. Molnár (ŠK): keby starí páni mali oficiálnych rozhodcov, tak sa tiež nedoplatíte. Od 
začiatku sezóny sme mali pokutu za 1 červenú kartu a 1x sme nevycestovali. K tomu, 



že ste sa nedostali do priestorov, ja nie som zamestnanec obce, ani športového 
klubu. Mňa nemôžete zavolať vydávať dresy, keď som v robote. Poslali ste zoznam, 
ale ten sa niekoľkokrát zmenil. 
p. Bošela (FK): ja organizujem turnaje detí a podľa toho zoznamu sme sa prispôsobili 
tak, aby sa včas skončilo a vy ste sa mohli dostať. Zoznam je vyvesený. Jediné 
informácie ale máme od Šana. Tu je veľký problém komunikácia. 
p. Fehér: to je tým, že nie je zodpovedný človek 
p. Molnár František: navrhuje získať zodpovednú osobu, ktorá bude mať všetko 
kosenie, lajnovanie, vydávanie kľúčov, či je v šatni všetko v poriadku. Samozrejme 
by mal byť platený. Niekto, kto bude mať rešpekt. 
p. Kallay: treba oplotiť areál, nasadiť správcu a dohodnúť, komu môže dať kľúče, 
kedy kto hrá 
p. Lengyel: my sme zabetónovali a natreli stĺpy, na pletivo nemáme peniaze. A ako 
chcete riešiť krčmu? Keď je tam, nemá oplotenie zmysel. 
p. Kallay: tiež odplotiť, on neprispieva a unikajú tam financie, ktoré by mohli ísť do 
športu. To by sme tiež mali riešiť. V Kalinkove majú krčmu športovci a časť príjmu ide 
naspäť. 
p. Lacuška: Ak chce obec správcu, mali povedať, koľko má ktorý klub platiť. 
p. starosta: treba prijať zamestnanca? Poslanci musia rozhodnúť. Len neviem, či toto 
je riešenie. 
p. Fehér: Šk nemá zmluvu. 
p. starosta dotaz na JUDr Šáranskú, či sa dá pripraviť zmluva 
JUDr: Šáranská: nikto žiadnu zmluvu nenavrhol, ja som tu žiaden návrh nepočula 
p. Kallay: obec by mala tu zmluvu vypracovať, je tu 5 klubov, tak bude 5 zmlúv o 
užívaní 
JUDr: Šáranská: už niekoľkokrát povedala, že pri takom počte klubov je najlepšie 
riešenie prevádzkový poriadok, ale nech sa kluby normálne dohodnú. Obec predsa 
nebude určovať, kto kedy bude hrať. 
p. Snirc: veď na tomto sme sa už dávno dohodli a funguje to 
JUDr: Šáranská: ihrisko je účelové zariadenie, na ktoré môžu prísť tak deti tak starí 
paní. Už som navrhovala správcu ako v telocvični. 
p. Fehér: problém je, že sú tu 4 záujmové skupiny, tak treba koordinátora 
p. Goldbergerová: dnes je tu problém správca a včera boli ako problém spomínané 
peniaze 
p. Kallay: áno, veď toho správcu bude treba platiť, zadarmo to robiť nebude, treba 
mu dať výplatu 
p. Goldbergerová: včera bol začiatok celej diskusie dotaz občanov na starostu, že 
koľko ktorý klub obci platí. To sa tu dnes vôbec neotvorilo, len sa hovorí o správcovi 
p. starosta: dostávam dotazy, či sme normálni, že tu 150 hráčov športuje, my kosíme, 
my robíme všetko a vy neplatíte obecnému úradu ani športovému klubu nič. Toto 
tlačí veľa ľudí, ale teraz to nikto neotvorí. Šamorinčania majú výhodu, lebo pán 
primátor im už nemusí platiť pre FK, to sme zabezpečili my. Nie zmluva je problém, 
ale toto. Teda aj zmluvu treba. To kedy bude kto hrať, to sa musíte vy dohodnúť. 
p. Olajec: toto ale nie je problém, my sme povedali, že problémom je, že sa nevieme 
dostať na ihrisko. Preto chceme zmluvu, ktorá umožní, aby sme mali vstup. 
p. starosta: keď bola zabíjačka, prišli niektorí starí páni, aby kritizovali. Vypýtali ste si 
kľúče od prezidenta, že tuto kuchyňu sme stavali my. Keď sa opýtam pána 
prezidenta, povie, že po vašom futbale zostane neporiadok. Včera som nechal 
zlikvidovať 50 vriec odpadu po všetkých. Povedali sme, že bude brigáda, že obijeme 
omietku a spravíme trativod, lebo stavba padne, ak zaprší. Ja som tam bol, pán 
Kallay a zo Šamorína pár ľudí. A stále je to tak, že je nenávisť. 



p. Olajec: čo mám povedať starým pánom? My sme opravili elektriku a nevieme sa 
dostať dovnútra, pretože nie je kľúč. 
JUDr: Šáranská: keď je tu 5 klubov, kto má nárok na tu nájomnú zmluvu? Každý 
bude mať nájomnú zmluvu. To takto nefunguje, deti majú zmluvu o užívaní ihriska. 
Komu chcete dať nájomnú zmluvu, kto má na to nárok? A čo ostatné kluby, tie budú 
v podnájme. To je hlúposť. Do nájmu je možné dať ihrisko len vtedy, ak v obci 
funguje len jeden klub. Tak je to aj v Lužnej. Tam ale nie je 5 klubov ako tu. Toto sú 
medziľudské vzťahy. Tu treba prevádzkový poriadok. To ale musia dohodnúť kluby, 
kto kedy bude užívať a kto bude mať kľúče. 
p. Kallay: bez koordinátora to nepôjde 
JUDr: Šáranská: treba jednu silnú osobnosť, ktorá to dohodne 
p. Kallay: ani v Lužnej to nerobia zadarmo 
p. Olajec: navrhuje podpísať 5 zmlúv o užívaní s tým, že sa vytvorí 5 členný tým, 
ktorý sa dohodne 
 

 
Pán starosta sa poďakoval prítomným hosťom za účasť, poslancom za aktivitu 

a zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hamuliakovo prehlásil za ukončené. 
 
 
 
 
Zapísala:             Andrea Olajcova   ............................................ 
 
Overovatelia  
zápisnice:            František Molnár   ............................................ 
      

            Mária Gašpareková                           ......................................... 
 
v Hamuliakove, dňa 19. 11. 2013      
 


